
 

 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE OV ČBF-OSČ 

Schůze OV ČBF-OSČ se uskutečnila ve středu 17. 5. 2023 od 1600 v Ústí nad Labem, SPORTCENTRUM 
SLUNETA 

Přítomni: P. Drobný, J. Důra, J. Pastyřík, Z. Strolený, R. Šikner 
Hosté: J. Šedivý – předseda STK ČBF-OSČ, T. Mašek – předseda VV ČABR-seČ, P. Šmíd – 

delegační pracovník VV ČABR-seČ  

1. Předseda přivítal přítomné. 

2. Činnost OV: 

2.1. Informace z VH ČBF. 

2.2. Přišla smlouva od ČBF na činnost oblasti a na oblastního trenéra. 

2.3. Diskuze ohledně elektronických zápisů – nutné dát na STK ČBF informaci o tom, kde budou 
elektronické zápisy. 

2.4. Informace k oblastní VH ČBF-OSČ. 

2.5. Připravuje pokračování projektu na míče č. 4 (příp. č. 5). Příprava dalších projektů pro tento 
rok, zde čekáme na podmínky z ČBF. 

3. STK: 

3.1. Došlo k uzavření všech krajských soutěží. Kluby dostaly informace, vše na webu. 

3.2. Návrh na vyhlášení soutěží 2023/2024. Podmínky schváleny. Budou rozeslány přihlášky do 
klubů. 

4. Rozhodčí: 

4.1. Na schůzi OV dorazili předseda a delegační pracovník VV ČABR-seČ. 

4.2. Informace k projektu mentoringu – navštíveno 16 utkání, ze strany mladých rozhodčích velmi 
kvitováno. 

4.3. Informace ke školení pořádané ČABRem. Zde trochu problém s komunikací vůči krajům a 
zařazením do řízení. 

4.4. Školení rozhodčích III. třídy se uskuteční 9. – 10. 9. 2023, seminář v sobotu 16. 9. 2023. 

4.5. Informace a diskuze k průběhu delegací v oblasti. 

4.6. Diskuze ohledně počtu rozhodčích, navrženy postupy pro navýšení počtu rozhodčích. 

5. TMK: 

5.1. Regionální trenérka: 

5.1.1. Komunikuje semináře v neděli 4. 6 . ve Varnsdorfu a pondělí 11 .6 . v Chomutově. 

5.1.2. V sobotu 1. 7. školení TB1 v Chomutově, v září se hledá termín a místo pro TB1. 

 

 

 

 



 

 

 

6. Různé a diskuze: 

6.1. OV ČBF-OSČ potvrzuje své rozhodnutí, že bude přispívat pouze na turnaje pro družstva, která 
hrají soutěže naší oblasti. 

6.2. Příští rok vyhlásit pro U9 a U10 „finálový turnaj oblasti“. 

6.3. OV ČBF-OSČ schvaluje příspěvek pro BK Teplice na pořádání turnaje U9 ve výši 10 000 Kč. 

6.4. OV ČBF-OSČ chce přispívat na školení, semináře trenérů a rozhodčích. 

6.5. Návrh na revize výjimek u U11 – U13. OV po diskuzi rozhodl o zanechání aktuální stavu 
s důrazem na přísnější dohled a dodržování těchto výjimek. 

 

Schůze ukončena v 1900. 

 

Příští schůze po skončení VH ČBF-OSČ. 

 

Zapsal:   Roman Šikner – člen OV ČBF-OSČ 

Schválil:  Jakub Důra – předseda OV ČBF-OSČ 


